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ZAPISNIK 
 
23. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v ponedeljek, 15. 2. 2010, ob 18.00 
uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodil župan, g. Ivan Bukovec. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija Hudak, g. Ferdinand Jakša, ga. 
Anica Jakša (prispela ob 18,20 uri), ga. Silva Jančan, g. Anton Malenšek, g. Jože Malnarič, g. 
Jože Mihelčič, ga. Rozalija Mohar, g. Janez Movern, g. Stanko Vidmar in g. Damjan Hrvat. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Polona Kambič – direktorica občinske uprave, 
- ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 
- ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 
- ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 
- g. Boštjan Ogulin – višji referent za infrastrukturo in investicije, 
- ga. Beti Pintarič – računovodja, 
- ga. Mojca Selišek – zapisnikarica, 
- g. Ivan Sepaher – predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, 
- g. Blaž Malenšek – direktor podjetja Espri d.o.o. (k točki 5), 
- g. Jure Kostanjšek – predstavnik podjetja Axis d.o.o. (k točki 6), 
- g. Božo Vidmar – novinar, 
- ga. Mirjam Bezek – Jakše, novinarka Dolenjskega lista, 
- ga. Verica Marušič, novinarka televizije Vaš kanal, 
- g. Vinko Papež, snemalec televizije Vaš kanal. 
 
Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN 
IZVOLITEV ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 
 

Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-02/2010-4: 

Za zapisnikarja se predlaga go. Mojco Selišek, za overovatelja zapisnika pa g. Matijo 

Hudaka in g. Janeza Movern.   

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-02/2010-4 je sprejet. 
 

Dnevni red: 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog dnevnega reda 23. redne seje na glasovanje. 
 

Predlog sklepa št. 032-02/2010-5: 

Sprejme se dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 22. redne seje občinskega sveta. 
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3. Obravnava in sprejem predloga Programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 

2010. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero 

komunalnega prispevka za območje Občine Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 
6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o kategorizaciji javnih cest v Občini Semič – 

PRVA OBRAVNAVA. 
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2010 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 
8. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2010. 
9. Obravnava Poročila o dodeljenih pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in 

podeželja v Občini Semič v letu 2009. 
10. Obravnava Poročila o dodeljenih sredstvih za subvencioniranje obrestne mere za 

pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič v letu 2009. 
11. Obravnava in sprejem predloga Letnega programa športa  v Občini Semič za leto 2010. 
12. Obravnava in sprejem predloga Letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2010. 
13. Obravnava in sprejem Sklepa o nameri prijateljevanja z Občino Mengeš. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-02/2010-5 je sprejet. 
 
Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA 
SVETA  
 
RAZPRAVA: 
- G. Sergej Čas je predlagal, da se zadeve v zvezi s podeljevanjem priznanj, ki se 

podeljujejo v okviru občinskega praznika občine Semič, zaradi volitev v oktobru 2010 
premaknejo na september 2010. 

- Župan je izrazil strinjanje za premik podeljevanja priznanj na september. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal na glasovanje zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta 
Občine Semič. 
 
Predlog sklepa št. 032-02/2010-6: 

 Sprejme se zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-02/2010-6 je sprejet.  
 
Ad. 3) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PROGRAMA DELA 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE SEMIČ V LETU 2010 
 
 
Župan g. Ivan Bukovec je podal predlog za razpravo k 3. točki. 
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NI RAZPRAVE. 
 
Predlog sklepa št. 032-02/2010-7: 

Sprejme se predlog programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 2010. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Predlog  št.  032-02/2010-7 je sprejet. 
 
 
Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN 
AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
RAZPRAVA:  
Župan, g. Ivan Bukovec,  je povedal, da dogovor v zvezi s kanalizacijo ni bil uspešen in da je 
Občina dobila kazen 5.000 evrov. Poudaril je, da je problem kanalizacije istočasnost z 
vodovodom, saj bo Semič tako 2-3 krat prekopan in ljudje bodo temu nasprotovali. Pogodba z 
izvajalci predvideva, da bi v treh mesecih naredili šest kilometrov. Težave  bi se pojavile s 
priključki, saj bi ti morali biti v obsegu 200-300 m/dan. Tega pa izvajalci niso sposobni 
izvesti. Župan je še poudaril, da bi sestanki s komunalo morali biti in da je stvar dogovorjena, 
vendar je težava v tem, kje bi bili sami priključki.  
 
G. Jože Malnarič, je povedal, da je danes dobil informacijo, da imajo prebivalci v občini 
težave zaradi zidanic, saj nimajo gradbenega dovoljenja. 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da je v postopku legalizacije 100 zidanic, vendar so 
projekt OPN ravno zavrnili. Problem je v današnji zakonodaji, saj so problematične zidanice 
z velikostjo nad 6x7. Po njegovem mnenju bodo tu ponovno nastale težave, ki jih bo 
potrebno reševati z vsakim posebej. Povedal je, da je Novo mesto ta problem rešilo tako, da 
so dali vse objekte do leta 2002 v legalizacijski postopek, ostalo naj se zruši. 
 
G. Zvonko Butala, je dal predlog, da bi vlada pomagala manjšim okoljem, saj bi se s tem 
stvari uredile brez zavlačevanja, kajti težko bi bilo povedati ljudem, da bo Semič kar trikrat 
prekopan. 
 
G. Matija Hudak se je navezal na g. Jožeta Malnariča  in povedal, da ima g. Povše, potrdila 
za adaptacijo hiše, vendar je komisija kljub temu preverila, če na tistem mestu zares stoji 
hiša. Dodal je še, da je to zanj popolni nesmisel. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec,  se je strinjal z g. Hudakom, da je tako dejanje nesmiselno. Povedal 
je, da bodo vse primere v občini reševali individualno in pomagali pri reševanju problemov, 
ki so tega opravičeni, predvsem pri starih gradnjah. 

 

 
Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PROGRAMU 
OPREMLJANJA IN MERILIH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA 
OBMOČJE OBČINE SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Župan, g. Ivan Bukovec je podal razpravo k točki 5. 
 
G. Blaž Malenšek – direktor podjetja Espri d.o.o. je podal uvodno obrazložitev k predlogu 
Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka. 
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G. Zvonko ButalA, je povedal, da je ta odlok izziv investitorjem, da bi investirali v naših 
krajih. Meni, da bi se moral celoten ciklus spremeniti. 
 
Župan je odgovoril, da v Semiču ni gradbene parcele, kjer se ne bi gradilo in da je gesta same 
občine, da se na tem področju naredi čim več. 
 

Predlog sklepa št. 3505-01/2009-20: 

Sprejme se Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 

območje Občine Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 

 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 3505-01/2009-20 je sprejet. 
 
 
Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O KATEGORIZACIJI 
JAVNIH CEST V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 
 
G. Jure Kostanjšek – predstavnik podjetja Axis d.o.o., je povedal, da je bil Odlok o 
kategorizaciji javnih cest v Občini Semič prejšnji teden predstavljen Odboru za gospodarstvo 
in lokalni razvoj in gre naprej na direkcijo za ceste. 
 
RAZPRAVA: 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da so pri cestah problem meje in da imamo v Občini 
Semič občinske ceste, vaške poti in njivske poti. 
 
G. Zvonko Butala je prebral razpravo k točki 6, ki se je glasila: 
- Cesta Gaber – Smuk: ali je smiselna kategorizacija ceste kot lokalna cesta (LC). 
- Cesta Semič - Vavpča vas – Trata: Kategorijo ceste LZ povezati z Roško cesto. 
- Cesta Podreber – Goliš: cesta se kategorizira samo do Goliša. 
- Cesta Sv. Rok – Brstovec – Stranska vas: cesta se kategorizira kot lokalna cesta (LC). 
- Prekategorizacija cest npr. iz LK v JP – kaj to pomeni glede prejetih sredstev iz države? 
- Ali vse ceste ustrezajo kriterijem za predlagane kategorizacije? 
- Lokalne ceste (LC) prečkajo občino samo vzdolžno. Potrebna bi bila prečna povezava, kot 

je cesta Sv. Rok – Brstovec – Stranska vas. 
- Sprememba iz JP v LC je lahko problematična – težki promet. 
- Odseke cest je potrebno poimenovati glede na ulični sistem. 
- Zakaj je npr. makadamska cesta Črnomelj – Stranska vas – Štrekljevec opredeljena kot 

lokalna cesta (LC)? 
- Kateri so kriteriji za posamezno kategorizacijo cest? 
- Ali kdo kontrolira ustreznost kategorij posameznih cest? 
 
 
G. Jure Kostanjšek je definiral kategorizacijo LC (lokalne ceste). Povedal je, da imajo LC tudi 
povezovalno funkcijo ne le dostopne in da mora biti širina LC 3m + pločnik, tako da znaša 
celotna širina 4m. Če ti pogoji niso izpolnjeni se cesta smatra za javno pot. Povedal je tudi, da 
je LC lahko tudi makadamska cesta, če izpolnjuje pogoje.  
 

Predlog sklepa št. 007-01/2010-2: 
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Sprejme se predlog Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Semič za prvo 

obravnavo z naslednjimi pripombami: 

 

- Cesta Gaber – Smuk: smiselna je kategorizacija LC le do Smoške luže, naprej pa se 

kategorizira JP 

- Cesta Semič - Vavpča vas – Trata: kategorijo ceste LZ povezati z Roško cesto 

- Cesta Podreber – Goliš: smiselna je kategorizacija JP do Goliša, naprej ostane 

nekategorizirana 

- Sprememba iz JP v LC je lahko problematična zaradi vožnje s težkimi vozili 

- Odseke cest je potrebno poimenovati glede na ulični sistem. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 007-01/2010-2 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bi bilo potrebno cesto Gaber-Smuk dati v kategorijo 
lokalnih cest, saj bi s tem pridobili denar. Vendar v tem ne vidi smisla, saj je ta cesta zgrajena 
v prvi vrsti za povezovanje dveh krajev, je komaj asfaltirana in jo je nemogoče vzdrževati, 
zato predlaga, da naj bo cesta uvrščena med lokalne poti zaradi tega, ker bodo težki tovornjaki 
cesto uničili.  
 
 
Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU 
OBČINE SEMIČ ZA LETO 2010 – DRUGA OBRAVNAVA 
 
 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Polona Kambič. 
- Za investicijsko vzdrževanje vrtca je potrebno zagotoviti še dodatnih 4.000,00 EUR.   
Predlaga se priprava amandmaja prerazporeditve iz Nabave opreme – vrtec.  
- V proračun bi bilo potrebno vključiti tudi sredstva za projekt z Dugo Reso (Kraški 

vodonosniki). 
- Dejanska izguba RIC-a? 
 
RAZPRAVA: 
Ga. Silva Jančan je pojasnila, da se razporeja s sredstvi znotraj vrtca. Povedala je, da se odpira 
nov oddelek in da je potrebno te stroške pokriti in to bi bilo potrebno v kratkem urediti.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec se je strinjal s sprejetjem amandmaja. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2009-15: 

Sprejme se amandma, da se v okviru proračunske postavke 5070 – Sofinanciranje nabave 

osnovnih sredstev in investicijskega vzdrževanja vrtca Semič iz podkonta št. 43230003 – 

Investicijski transferi javnim zavodom – nabava osnovnih sredstev otroško varstvo, 4.000,00 

EUR (podkonto se zniža iz 12.500,00 EUR na 8.500,00 EUR) prerazporedi na podkonto št. 

43230004 – Investicijski transferi javnim zavodom – investicijsko vzdrževanje otroško 

varstvo (podkonto se poveča iz 1.500,00 EUR na 5.500,00 EUR). 
 
 GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 410-05/2009-15 je sprejet. 
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Župan, g. Ivan Bukovec, je dal na glasovanje proračun. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2009-16:  

Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2010 za drugo obravnavo in se 

ga objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 410-05/2009-16 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2009-17:  

Potrdi se letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine za 

leto 2010 za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št.  410-05/2009-17 je sprejet. 
 
Župan je povedal, da bo sklep težko v celoti uresničiti. Proračun je bil narejen na podlagi, da 
bodo pridobljena vsa planirana sredstva. Vprašanje se je pojavilo le pri Krvavčjem Vrhu, kajti 
potrebna bi bila kohezija, saj je samo izvajanje težko in vsa dela bi se tako križala na 5. 
lokacijah. Če se bo to naredilo  bo potrebno dobiti tudi dodatni denar.  
 
 
Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE 
ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA 
OBMOČJU OBČINE SEMIČ ZA LETO 2010  
 
Župan je dal predlog na glasovanje. 
 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2009-18: 

Sprejme se predlog  Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Semič za leto 2010 in se ga pošlje v objavo v Uradni list 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 410-05/2009-18 je sprejet.  
 

 

Ad. 9) OBRAVNAVA POROČILA O DODELJENIH POMOČEH ZA OHRANJANJE 
IN RAZVOJ KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ V LETU 2009 
 
NI RAZPRAVE. 
 
 
Ad. 10) OBRAVNAVA POROČILA O DODELJENIH SREDSTVIH ZA 
SUBVENCIONIRANJE OBRESTNE MERE ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ V LETU 2009 
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NI RAZPRAVE. 
 
 
Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA  
V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2010 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je primerjala lanski in letošnji poračun in ugotovila, da je veliko več 
na investicijah in da naj ne bi prišlo do odstopanj. 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je povedal, da bo za to področje prišlo do zmanjšanja denarja. Vse to je bilo 
sprejeto z razumevanjem, kajti bilo je razpisanih 2000 evrov manj kot lansko leto. Razlika se 
je pokazala le v športu. Letni program športa  v Osnovni šoli naj se sprejme. Predlagal je še, 
da naj bodo razpisi v začetku leta, s tem je mislil predvsem na pravočasnost. 
 
G. Jože Malnarič je podal vprašanje ali bi lahko kandidirale tudi športne sekcije, če se s tem 
same ukvarjajo preko gasilcev. Postavil je vprašanje ali lahko ta društva sama kandidirajo. 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je povedala, da se taka društva lahko prijavijo, če bodo registrirana v 
samem statutu. 
 
G. Zvonko Butala pa ugotavlja, da je problem v tem, da so ljudje v enih in istih društvih. 
Zaradi tega pride do tega. Veljala bi zmernost, da ne bi vsi vsega delali. 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je podala popravek k temu, saj so v samem pravilniku točno navedena 
športna društva. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bodo vsa društva dobila denar in da je smiselno, da 
povejo kaj bodo naredila, saj sama občina ne razpolaga več z denarjem, ki se je včasih delil in 
gre sedaj vse samo na razpise. 
 
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
 
Predlog sklepa št. 671-02/2010-2: 
V letu 2010 se iz proračuna Občine Semič, za športne programe, sofinancirajo naslednje 

vsebine: 

- interesna športna vzgoja predšolskih in šoloobveznih otrok: 4.000 EUR 

- športa vzgoja otrok, usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport: 4.000 EUR 

- športna vzgoja otrok in mladine s posebnimi potrebami: 300 EUR 

- športna dejavnost študentov 1.000 EUR 

- kakovostni šport 1.700 EUR 

- redna rekreativna vadba pod strokovnim vodstvom - mladina: 1.000 EUR 

- programi projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih: 5.330 EUR 

- redna rekreativna vadba pod strokovnim vodstvom: 2.800 EUR 

- množične prireditve občinskega pomena in organizirana rekreacijska tekmovanja na 

nivoju občine: 6.300 EUR 

- šport invalidov 300 EUR, šolanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov: 1.800 EUR 

- delovanje športnih društev in njihovih združenj 1.000 EUR 

- informatika in založništvo v športu 300 EUR 
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- propagandna dejavnost in športne prireditve (športno rekreativne prireditve ob 

občinskem prazniku): 1.500 EUR. 

 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 

Sklep št. 671-02/2010-2 je sprejet. 
 
 
Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA LETNEGA PROGRAMA 
KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2010 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je povedal, da pri razdelitvi sredstev veljajo le pravila igre in da je bilo 
društvom poslano pismo z obvestilom na drugačen razpis. Potrebno je opozoriti določena 
društva in pri tem bo prišlo do težave, ker so včasih dobili več denarja kot jim ga je 
namenjeno sedaj. Kot primer takega društva je navedel KUD Godba na pihala Semič. Razpis 
naj bi bil izveden v marcu in naj se sprejme. 
 
G. Jože Malnarič je povedal, da upokojenci, Podeželska mladina in Partizani ne bodo mogli 
kandidirati, ker niso registrirani kot kulturna društva. 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je povedala, da so kulturna društva po statutu tudi tista, ki se ukvarjajo 
z drugo dejavnostjo vsaj eno leto. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da naj ta dejavnost traja vsaj eno leto. 
 
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2010-2: 

V letu 2010 se iz proračuna Občine Semič, za kulturne programe, sofinancirajo naslednje 

vsebine: 

- redna dejavnost registriranih kulturnih društev 1.000 EUR, 

- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in 

slikarskih skupin 15.000 EUR, 

- izvedba prireditev občinskega pomena (proslava ob kulturnem prazniku in dnevu 

državnosti, osrednja prireditev ob občinskem prazniku, prireditev v spomin na 1. 

belokranjsko četo) 1.500 EUR,  

- ostali programi (nastopi, strokovni izleti, izdaja glasil, promocijsko gradivo, 

izobraževanje, ipd.) 2.500 EUR. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 610-01/2010-2 je  sprejet. 
 
 
Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O NAMERI PRIJATELJEVANJA Z 
OBČINO MENGEŠ 
 
Župan g. Ivan Bukovec, je predlagal pobratenje z občino Mengeš, kajti takratni župnik je 
naredil veliko za Semič, predvsem na področju gasilstva in kulture. Poudaril je, da je zelo 
pomembno medsebojno sodelovanje občin. Občina Semič je še vedno pobratena z občino 
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Novo mesto, vendar se je pobratenje končalo. Občina Mengeš pa ima drugačne vrednote kot 
občina Novo mesto. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ferdinand Jakša je vprašal, kakšno naj bi bilo sodelovanje z občino Semič in kakšen bi bil 
konstrukt namere o prijateljstvu. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je razložil, da bo to le glede financ, če bi prišlo do zvišanja le-teh. 
To bi bil pogoj za sodelovanje in prijateljevanje. 
 
G. Matija Hudak je povedal, da je sama občina Semič površinsko večja in da je občina 
Mengeš manjša vendar po številu prebivalstva večja. Omenil je predvsem, da izkušnje med 
njimi tečejo zelo dobro, predvsem v zvezi z gasilci. Poudaril je, da v občini Mengeš  na 
primer nimajo veselic ampak samo stojnice in če se sama stvar pretehta glede stroškov, 
predlog podpira. 
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 030-01/2010-2: 

Občina Semič prične aktivnosti  za podpis pisma o nameri prijateljevanja z Občino Mengeš. 

 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 030-01/2010-2 je sprejet. 
 
 
Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
 
G. Sergej Čas je vprašal, kako daleč so pogovori glede dogovora in pogodbe z Lovsko 
družino Semič.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec je odgovoril, da bo skupščina zasedala naslednjo nedeljo in da bo 
sam predlog podal na razpravo v skupščini. Ta dogovor bo sklenjen na skupščini LDS, 
katerega mnenje je strogo proti.  Na naš delež pa so lahko dane plombe, da se nikoli ne bo 
prodal, z občinskim deležem pa bodo lahko gospodarili. 
 
G. Anton Malenšek je povedal, da je cesta proti Jugorju neprevozna in naprej še neočiščena. 
CGP je potrebno povprašati, zakaj je bila ta cesta prejšnji četrtek tako slabo očiščena. Povedal 
je, da se pluženje na stari cesti začne šele zvečer, do takrat pa je sama cesta neprevozna. In 
ravno zato se je pojavilo vprašanje ali v semiški občini primanjkuje izvajalcev ter da je g. 
Vinko Plut verjetno preobremenjen. 
 
G. Jože Mihelčič je podal mnenje, da bi bilo dobro, če bi bila definirana prioriteta oz. vrstni 
red, katere ceste se prej plužijo. Sam je mnenja, da izvajalci nimajo pravih posipalcev in da 
sol tresejo nekontrolirano in to do 10 metrov izven cestišč.  
 
G. Ivan Sepaher je pripomnil, da problem nastane takrat, ko se začne prepozno plužit saj to 
pomeni, da takrat zapade že 15-20 cm snega. Sneg pa je takrat že gažen in je potrebno plužit 
do tal, saj so ceste drugače zaledenele. 
 
G. Zvonko Butala je povedal zgodbo glede Vajdove ulice, predvsem pločnika. Zato je 
mnenja, da se glede na nesreče apelira na to, da se prioritetno rešuje problem izgradnje 



 10 

pločnika in napeljave javne razsvetljave. Vsa ta zadeva je v NRP, ker pa je to državna cesta je 
potrebno vse zadeve uskladiti z državo. Občinski svet pa si je že in si bo tudi v bodoče 
prizadeval za izgradnjo pločnika vse do Štrekljevca.  
 
G. Sergej Čas je povedal, da je na Vajdovi ulici okrog 6. ure veliko pešcev, ki ne uporabljajo 
kresničk. Za voznike je vidljivost tako še zmanjšana. Nevarna pa je tudi cesta od župnišča do 
Semiča. Največji problem je zima, saj je pešec prisiljen hoditi po cestišču. 
 
Župan je odgovoril, da je bilo ljudem dano obvestilo, da morajo ob samih cestišč umakniti 
branike in žive meje. Tisti, ki tega ne bodo naredili bodo kaznovani s strani redarstva. Župan 
je povedal še, da je bilo za pluženje letošnje leto porabljenega več denarja kot za vzdrževanje 
cest skoti vse leto. 
 
G. Ferdinand Jakša je postavil vprašanje glede prečkanja prehoda in same varnosti na Gabru. 
 
Župan je odgovoril, da je bil ta problem posredovan na državo ter da je bila izdana samo 
omejitev  vožnje na 50 km na uro. Na ta problem bomo še naprej zahtevali rešitev. 
 
G. Jože Malnarič je vprašal ali bo projekt za štrekljevski odsek narejen. 
 
G. Boštjan Ogulin je pritrdil na vprašanje. 
 
 
Ad. 15) RAZNO 
 
RAZPRAVA: 
 
Župan, g. Ivan Bukovec je povedal, da inšpektorat zahteva ustavitev del v jami Malikovec, da 
je bil že drugič podan ukaz po rušitvi narejenega in da je bila na državo poslana vloga za 
pridobitev  koncesije. 
 
G. Zvone Butala je izrekel pohvalo skupini ljudi, ki je delovala v jami Malikovec , saj je bilo 
delo narejeno korektno. Meni pa, da bi bilo korektno zadolžiti nekoga na občinski upravi, da 
opravi in vodi postopek, da bo lokalna skupnost pridobila koncesijsko dovoljenje za 
upravljanje jame. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec je odgovoril, da se dela že na vsej tej zadevi ter da je zanjo zadolžen 
g. Boštjan Ogulin. 
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Seja sveta se je zaključila ob 19.15 uri.  
 
 
 
 
 
 
Zapisnikar       Župan občine Semič 
Mojca Selišek                  Ivan Bukovec 
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Janez Movern                 _____________________ 
     
 
 


